



AAAS Smart Payment Gateway

Dear Parents,

Considering the precautionary measures taken by the UAE Government and the social distancing guidelines, AAAS will continue with the Smart Payment Gateway. You can transfer your child's fee directly to the school's account. Our bank details are given below:

Bank Name: ABU DHABI ISLAMIC BANK
Account Name: AL AIN AMERICAN PRIVATE SCHOOL
Account Number: 15811912

Once the payment is completed kindly follow the procedure below:

1. Scan or take a photo of the receipt or deposit slip.
2. Provide with student's name, grade, section and total amount paid.
3. Send the above details to the following WhatsApp number 056-7758517
4. You will receive an acknowledgment of your payment, once the transaction is completed.

The working hours for the finance department are from 9:00 am -2:30 pm. We would like to inform you that no parents will be allowed to visit the school regarding the payment of your child's fee, but in unavoidable circumstances if you wish to visit the finance department kindly, follow the procedure below:

1. Make an appointment via WhatApp number 056-7758517.
2. Follow the preventive and social distancing measures.
3. All transactions will take place through the finance office window.
4. Leave the school premises after completion.

Thank you all for your cooperation



بوابة الدفع الذكية لمدرسة العين الأمريكية.

السادة أولياء الأمور الكرام
نود اعلامكم اننا مستمرين في تقديم خدماتنا عن بعد وذلك من اجل لسلامه العامة للجميع . وعليه لعملية دفع المستحقات المالية المترتبة عليكم يجب اتباع ما يلي:

- 1- التواصل على رقم الهاتف الخاصة بقسم الحسابات (واتساب) (0567758517) لمعرفة المبلغ المستحق عليكم.
- 2- اجراء عملية الدفع واتباع الخطوات التالية:

* للإيداع المباشر / التحويلات المصرفية ، استخدم التفاصيل التالية:
اسم البنك : مصرف أبوظبي الإسلامي
اسم الحساب: AL AIN AMERICAN PRIVATE SCHOOL
الحساب رقم : 15811912

- 4- يرجى تصوير رقم الإيداع / التحويل.

- 5- أرسله عبر الواتساب (0567758517) مع التفاصيل التالية:
أ. اسم الطالب
ب. الصف للعام الدراسي 2021-2020
ج. المبلغ المدفوع

كما نود التنويه الى انه :

- 1- لن يتم قبول الدفع بدون ارسال الإيصالات / رقم التحويل من خلال الواتساب.
 - 2- اوقات العمل هي 9:00 صباحاً-2:30 ظهراً والرجاء الالتزام بها .
- كمان نود اعلامكم انه لا يسمح لأولياء الامور التواجد في المدرسة الا في حالات الضرورة وبعد التنسيق مع ادارة المدرسة. لذا في حال استدعى الامر زيارتكم لقسم المالية يجب :
- 1- التواصل مع قسم المالية اولا واخذ موعد .
 - 2- الالتزام بقواعد السلامة العامة واجراءات التباعد الاجتماعي.
 - 3- التعامل سيتم عبر نافذة خاصة بالقسم من اجل السلامة العامة.
 - 4- مغادرة مبنى المدرسة مباشرة بعد الانتهاء من الاجراءات.
- نشكر لكم جهودكم وتعاونكم معنا .

إدارة المدرسة